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L’Informe Econòmic de Conjun-
tura de Barcelona, que l’Ajunta-
ment va presentar fa unes set-
manes, ha servit per posar de ma-
nifest la tímida recuperació del
mercat laboral de la ciutat, que
d’altra banda no està arribant per
igual a tots els barris i col·lectius.

L’informe revela que l’atur re-
gistrat ha continuat reduint-se a
tots els districtes, però Nou Barris
segueix concentrant-ne la majoria.
De fet, set dels deu barris amb més
atur són d’aquest districte. A l’al-
tre costat de la balança hi ha Sarrià-
Sant Gervasi, que té els seus sis ba-
rris entre els deu amb menys des-
ocupació. En termes absoluts, el
barri que en té més és el Raval.

Pel que fa als nous contractes
laborals que es van firmar durant
tot el 2015, que van ser un total de
927.498, el 13,3% van ser indefi-
nits, mentre que la resta van ser
temporals. Tot i que són les mi-
llors xifres de contractació inde-
finida des del 2008, la contrac-
tació a la ciutat es continua ca-
racteritzant per un alt grau de
temporalitat. Aquí cal afegir-hi
que el 40% d’aquests nous con-
tractes firmats tenien una dura-
ció igual o inferior a un mes.

El document també reflecteix
que només el 48% dels aturats
de la ciutat reben una prestació,
cosa que suposa un 24% menys
que durant el 2010. També que-
da reflectit l’augment de l’atur de
llarga durada, ja que el 41% dels
desocupats ho són des de fa
més d’un any, i encara és més
preocupant la situació de les

23.300 persones (el 26% del
total) que fa més de dos anys que
no treballen.

MÉS EMPRESES
Pel que fa a la creació d’empreses,
l’informe també recull que a la
ciutat es van constituir l’any pas-
sat 7.707 societats mercantils,
486 més que el 2014, cosa que su-
posa la xifra més alta des de
2008 i un augment del 6,7% res-
pecte de 2014. Del total d’em-
preses que hi ha a la ciutat, gai-
rebé 9 de cada 10 són microem-
preses (d’1 a 9 assalariats).

Per últim, el document també
alerta sobre la incertesa de l’eco-
nomia a escala global, que podria
condicionar la recuperació de
l’activitat, tot i que les perspecti-
ves econòmiques per a aquest
2016 són bones i està previst que
es continuï creant ocupació neta.

Una millora desigual
» La tímida recuperació del mercat laboral no arriba de la mateixa manera a tots els barris i col·lectius
» Un informe alerta que el 40% dels nous contractes tenen una duració igual o inferior a un mes

Albert Ribas
BARCELONA

VALORACIÓ4Com valoren l’In-
forme Econòmic de Conjuntura
de Barcelona els diferents agents
socials de la ciutat?

Juanjo Casado, portaveu de
la UGT Barcelona, afirma que
l’informe mostra que estem da-
vant d’una “recuperació dèbil
del mercat de treball, tal com
queda demostrat amb l’alta tem-
poralitat”. Casado apunta que ac-
tualment “fins i tot la contracta-
ció per dies s’ha cronificat” i re-
corda que, tot i que “els indica-
dors macroeconòmics han mi-
llorat”, la recuperació “no acaba
d’arribar a les economies de les
famílies”. Per últim, afegeix que

“és molt preocupant l’atur cro-
nificat i la desigualtat que hi ha
en alguns barris de la ciutat”. 

D’altra banda, Carme Poveda,
Directora d’Anàlisi Econòmica
de la Cambra de Comerç de Bar-
celona, creu que l’informe mostra
que “l’economia s’està recuperant
amb força” i apunta que “és nor-
mal que en el primer tram de la
recuperació  la qualitat de l’ocu-
pació no s’aconsegueixi millorar
gaire”. Poveda afegeix que entre
aquest 2016 i l’any que ve ha de
ser quan l’ocupació fixa “ha de co-
mençar a créixer” i conclou que
“estem en un escenari que ens fa
ser relativament optimistes”.

UGT i Cambra de Comerç:
dues anàlisis contraposades

Les millores socioeconòmiques segueixen sent molt diferents en funció del barri i el col·lectiu que s’analitza. Foto: Arxiu
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@ahorapodemos: El momento requería
que nos pusiéramos de acuerdo. Es un día
histórico. Con @iunida, #SumamosPara-
Ganar.

Un diari plural

per Ramon Masvidal

4De classe mitjana a pobres

Vet aquí que ara, degut a un in-
tens i elaborat estudi fet pel BBVA
i un Institut Valencià d’Estudis
Econòmics i dirigit per un cate-
dràtic de la Universitat de Va-
lència, han posat xifres a allò que
tothom intuïa.

No vull treure-l’hi mèrit a
l’estudi perquè com a mínim ha
quantificat i posat xifres i dades a
la magnitud de la tragèdia, que no
és altra que la dels tres milions de
persones que han passat de ser
classe mitjana a pobres durant els
anys de la crisi. En aquest sentit,
l’estudi quantifica que la classe
mitjana ha passat de representar
el 60% de la població al 52%,
mentre que els pobres han passat
del 30% al 40% i els rics s’han
mantingut més o menys igual.

Tampoc vull fer-me l’espavi-
lat quan el desembre del 2013 ja
vaig escriure una reflexió sobre
l’empobriment progressiu de la
classe mitjana degut al manteni-
ment d’un atur crònic per sobre
del 20%. Ara em donen la raó i
afegeixen la precarietat laboral de-
guda al deteriorament del mercat
de treball.

Per no ser massa durs amb els
manaires, l’estudi diu que les po-
lítiques socials aplicades han ser-

vit per reduir les desigualtats.
Però quines polítiques socials? La
de treure recursos de sanitat, en-
senyament, etc. per transformar-
los en ajuts i subvencions per als
més necessitats? Això no resol el
problema de fons que, com dèiem
abans, és l’atur.

L’estudi també es contradiu
dient que han fet més les políti-
ques socials que els impostos
com a redistributius de la renda.
Sí que han redistribuït la renda,
el que passa és que els augments
de l’IRPF i l’IVA –que graven ma-
joritàriament les classes mitja-
nes– són els que han servit per
mantenir les prestacions d’atur i
altres ajuts, mentre es mantenien
o es reduïen els impostos sobre el
capital i el patrimoni que paguen
els rics i les grans empreses.

Tampoc parlen gaire de la
Seguretat Social, que és una altra
crònica d’una futura tragèdia. El
deteriorament del mercat laboral
fa que s’estiguin menjant el fons
de reserva, ja que amb la caiguda
de la recaptació no es cobreixen
les necessitats de pagament de les
pensions.

I amb tot aquest panorama,
on són els polítics i els sindicats?
Els uns distrets en anar fent

eleccions de tant en tant i els al-
tres desapareguts. Perdó, no del
tot. Ara diuen que si les coses no
milloren potser convocaran una
vaga general. Senyors, que les au-
toritats europees parlen que a
l’estat espanyol hi ha explotació
laboral!

Senyors polítics de vells i nous
partits, encara sort que la classe
mitjana, mitjançant organitza-
cions de beneficència, ajuda els
pobres i també els pobres s’ajuden
entre ells, perquè l’estudi em
sembla que es queda curt i no
compta com a pobres els pensio-
nistes que han d’ajudar els fills i
els nets ni els treballadors pobres
que no cobren ni per cobrir les ne-
cessitats bàsiques.

Els vells partits ja sé de quin
peu calcen, però dels nous espe-
rava menys miopia políticosocial
per veure que no és just ni prudent
escanyar la classe mitjana, que és
la que més paga, menys defrauda
i més contribueix al funciona-
ment i cohesió de la societat.

És molt senzill. Cal fer com Ro-
bin Hood, però no com ell ho feia,
sinó mitjançant un sistema tribu-
tari just i redistributiu. Si l’estat es-
panyol no és capaç de fer-ho, cal que
els catalans ens espavilem aviat.

4Donar alternatives
per Jordi Lleal 

L’Assemblea de Barris per un
Turisme Sostenible de Barce-
lona està fent una campanya
contra l’excessiu pes dels cre-
uers en el turisme barceloní. El
seu portaveu, Daniel Pardo,
declara que la indústria dels
creuers comporta una massi-
ficació de gent pels carrers de
la capital catalana i tota una sè-
rie d’efectes col·laterals de bru-
tícia, pol·lució ambiental i al-
tres efectes secundaris, com
que els vaixells porten bande-
ra de conveniència, que les
empreses es domicilien en pa-
radisos fiscals, exploten labo-
ralment el personal, etcètera.  

Sembla que, quan es pre-
senten al·legacions a una forma
de procedir, és necessari oferir
les propostes que es fan a can-
vi. Si no, es queda en la pura
demagògia. Reclamen que es
municipalitzi el Port Vell i, po-
sats a fer, perquè no l’aeroport,
els trens, els hotels, l’aigua, el

gas, l’energia elèctrica, els taxis,
restaurants i comerços? Els
bancs espremen els pobres ciu-
tadans, potser sí. Però, si us
plau, digueu-me qui em dona-
rà un crèdit per comprar una
casa, un cotxe o sufragar una
necessitat ineludible? 

Prou creuers! I els taxistes,
autocars, proveïdors d’ali-
ments i begudes, serveis por-
tuaris, comerços, restaurants i
altra gent que treballa al vol-
tant dels creuers, què se’ls
dóna a canvi? Quan es combat
un tipus d’economia, una for-
ma de viure, una manera de fer
les coses, a la societat que es vol
canviar se la convenç donant
alternatives lògiques i possibles
de portar a terme. Amb els de-
liris entusiastes de l’esquerra
populista, que reparteix la ri-
quesa dels altres, i la socialde-
mocràcia, que ha dimitit dels
seus principis d’origen, tenim
mala peça al teler.

Un diari participatiu

@alfons_godall: Que la Generalitat apugi
impostos? Amb la independència els po-
dríem abaixar i tenir més pressupost! No
ho accepto ni transitòriament. DUI ara!

@encampanya: L'advocat dels Mossos
d’Esquadra diu que està "calent" amb el
judici paral·lel als agents. Ell està calent;
Benítez, mort.

Parlen els
veïns

Verònica
“Per a mi està molt
bé l’oferta que hi
ha, dóna molta vida
al barri i m’agrada
sortir i veure que
la gent està al ca-
rrer. A més, així em

quedo pel barri i no em cal anar al cen-
tre. Les terrasses generen llocs de treball
i ingressos per als comerços.”

Pau
“A l’estiu i als mo-
ments de pic turís-
tic sí, però normal-
ment per aquí es
pot caminar força
bé. Tot i això, no
em sembla mala-

ment que l’Ajuntament vulgui regular-
ho, perquè moltes terrasses estan cen-
trades en els turistes.”

Núria
“Crec que no, no hi
ha cap impediment
per poder caminar
pel mig del passeig,
fins i tot per a la gent
que va amb gossos o
amb nens. Si n’hi ha-

gués menys perdríem força turisme. Vaig
participar en la consulta municipal i vaig
votar en contra que es traguessin.”

Antonio
“La situació està
molt al límit. En
molts trams, la mei-
tat de la rambla està
ocupada i l’altra mei-
tat és un espai per
passejar. La rambla i

el Poblenou han anat creixent aquests
darrers anys, però també s’ha de tenir en
compte la gent que viu aquí.” 

Creus que a la rambla del Poblenou hi ha massa terrasses o no?
per Pau Arriaga

Opinió en 140 caràcters
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L’Ajuntament té previst co-
mençar a desplegar a partir de
l’any que ve el pla de superilles
de la ciutat que busca reduir el
trànsit privat per donar priori-
tat als vianants i al transport pú-
blic. El primer lloc on es tirarà
endavant serà Sant Martí, que
serà l’escenari d’una prova pilot
que preveu que el Poblenou
aculli cinc superilles.

El projecte ha de permetre
que l’espai dedicat als vianants al
conjunt del districte passi del
46,1% al 65,8%, que les hectàre-
es de zones verdes passin de les
174,7 actuals a les 380,8 i reduir
la contaminació acústica i de
l’aire.  Els plans de l’Ajuntament
són destinar 1,75 milions d’euros
en una primera fase, que s’allar-
garia fins al 2019, per activar les

superilles en una àrea en forma
de T, del Poblenou i el seu entorn,
compresa entre els carrers Tàn-
ger, Badajoz, Bac de Roda i Tau-
lat. El total d’aquestes cinc su-
perilles equivalen a 45 illes de
l’Eixample i el projecte, segons
han explicat des del Districte, ha
de permetre “passar del 8,7%
dels carrers pacificats actuals -on

la velocitat màxima permesa als
vehicles és de 10 quilòmetres
per hora- al 58%”.

Per la seva banda, CiU i ERC
consideren que les intencions de
l’Ajuntament són “poc ambicio-
ses”. Els convergents hi veuen
“poca ambició pressupostària” i
els republicans van acusar el go-
vern de nou creure’s el projecte.

Poblenou acollirà les primeres superilles. Foto. Google Earth

Les cinc primeres superilles es
desplegaran al districte el 2017
» En una primera fase, fins al 2019, el govern destinarà 1,75 milions a
activar-les al barri del Poblenou, però l’oposició ho veu “poc ambiciós”

Polèmica per la visita 
d’un imam salafista al Clot

RELIGIÓ4L’imam salafista Sa-
leh El Mghamsi, procedent de
l’Aràbia Saudita, va visitar el
passat 30 d’abril el Centre Cul-
tural Islàmic Català (CCIC), ubi-
cat al barri del Clot, per impar-
tir una conferència. 

Es tracta d’una visita contro-
vertida, ja que el març del 2012
aquest imam va fer unes decla-
racions polèmiques sobre Bin
Laden en una televisió catarí par-
lant de la santedat dels musul-

mans que ara han corregut per les
xarxes i que estan portant cua.

L’estada d’aquest imam a Ca-
talunya –el dia abans va ser a
Cornellà– la va destapar el pe-
riodista Ignacio Cembrero, autor
del llibre ‘La España de Alá’. 

Línia Sant Martí s’ha posat
en contacte amb el CCIC per co-
nèixer la seva opinió sobre la
polèmica, però el seu president,
Salim Benamara, ha declinat fer
cap comentari al respecte.

CELEBRACIONS4A partir del
pròxim 20 de maig els barris del
Poblenou i el Clot-Camp de l’Ar-
pa estaran de festa.

El Poblenou, per la seva ban-
da, celebra les 38es Festes de
Maig, que duraran tres dies i in-
clouen un programa amb més de
40 activitats organitzades per
una vintena d’entitats i col·lectius
del barri. Les Festes de Maig,
però, ja van arrencar dissabte
passat amb l’Esclat de les Festes,
que va donar el tret de sortida a

aquesta celebració amb una cer-
cavila que va exhibir l’estendard
de les Festes de Maig pels carrers
del barri fins a l’Ateneu Popular
de la Flor de Maig. Una estona
més tard es va fer la presentació
del cartell i del programa i la re-
collida de la Penyora de Foc 2015.
La Cercavila de Cloenda va posar
el punt final a la jornada. 

La Penyora es pot veure des
del passat dia 7 i  fins dijous que
ve a l’entrada de Can Saladrigas.
Dissabte 21 de maig serà entre-

gada a l’Arxiu Històric del Poble-
nou a canvi del Foc del Correfoc
de 2016.

D’altra banda el barri del Clot-
Camp de l’Arpa celebrarà des de
divendres que ve i fins al 5 de juny
les Festes de Primavera, que arri-
ben a la 17a edició. Al llarg de tres
caps de setmanes les entitats i
col·lectius del barri sortiran al ca-
rrer amb propostes lúdiques per a
tots els públics. Una de les nove-
tats d’aquesta edició serà la trobada
de cotxes Citroën d’època.

Transport | L’estació del Poblenou de l’L4 ja està enllestida
L’estació del Poblenou de la Línia 4 del metro ja està enllestida del tot des de fa pràcticament

dues setmanes. Les obres de millora, que eren una llarga reivindicació veïnal, han permès
adaptar l’estació per a les persones amb mobilitat reduïda, ja que disposa de tres ascensors: 

un que connecta el carrer amb el vestíbul i dos més per anar del vestíbul a les andanes. 

Redacció
SANT MARTÍ

Imatge de l’entrada del CCIC. Foto: Google Maps

El Clot i el Poblenou, de festa

Imatge de les Festes de Maig del Poblenou de l’any passat. Foto: FdM
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Demà arrenquen les obres 
de transformació de Pere IV

URBANISME4Les obres de re-
modelació del carrer Pere IV  per
transformar aquesta avinguda
en un eix cívic i vertebrador es
posaran en marxa demà.

Les obres començaran en el
tram comprès entre els carrers
Roc Boronat i Bilbao i tenen una
durada prevista d’un any i tres
mesos. Un cop acabin, en aquest
tram tindran prioritat els via-
nants i les bicicletes gràcies a

l’ampliació de les voreres.  El
tram, de 559 metres, tindrà un
únic carril de circulació de ve-
hicles i només en sentit Besòs, ja
que incorporarà un carril bici se-
gregat bidireccional. 

La remodelació també inclou
la renovació de l’enllumenat i del
mobiliari urbà i la plantació de
nou arbrat.

Les obres provocaran dife-
rents afectacions al trànsit.

El Ple insta el govern a tirar
endavant els túnels de Glòries
OBRES4El Ple del Consell de
Sant Martí va aprovar la setma-
na passada, a instàncies de CiU,
una proposició que insta el go-
vern a tirar endavant el projec-
te d’execució dels túnels de Glò-
ries. La proposta també va tenir
el suport de C’s, PSC i la CUP,
mentre que BComú, ERC i PP es
van abstenir.

La proposta presentada per
CiU pretén mantenir “el com-
promís” de l’execució de les
obres dels túnels “dintre del ca-
lendari estipulat i en les condi-
cions pactades en la Comissió de
Glòries, incloent-hi l’execució de
les dues fases de la Gran Via de
les Corts Catalanes en el seu pas

entre el carrer Castillejos i la
Rambla del Poblenou”. 

UNIÓ DEL TRAMVIA
D’altra banda, el portaveu de
CiU a l’Ajuntament, Joaquim
Forn, va tornar a mostrar-se
ahir molt crític, durant una roda
de premsa, amb la unió del
tramvia que impulsa el govern
de Colau. Forn considera que el
debat sobre el tramvia no
s’hauria de fer a partir “d’a-
priorismes ideològics” i va afe-
gir que des de CiU no estan en
contra del tramvia però “a les
grans ciutats, els tramvies són
corredors metropolitans i no se
situen en centres neuràlgics”.

L’Open Day de l’Associació Po-
blenou Urban District, una jor-
nada on aquesta plataforma for-
mada per diferents entitats,
col·lectius i propietaris de nego-
ci del Poblenou promou un dia de
portes obertes i d’activitats cul-
turals entres els seus associats, ja
és una realitat totalment conso-
lidada. Així ho certifica la seva
quarta i última edició celebrada
dissabte passat i que, tot i la
pluja matinal, va aconseguir tor-
nar a omplir el Poblenou d’un
ambient que es caracteritza pels
seus aires moderns.

La jornada de dissabte tenia
programades més de 100 acti-
vitats, 70 d’elles de caràcter
cultural, de la mà de 85 espais
adherits a l’associació. Galeries
d’art, centres de creació, estudis
d’artistes, agències de publicitat,
productores audiovisuals, es-
pais gastronòmics, botigues,
showrooms, hotels, cocteleries
i restaurants van formar part
d’una jornada que va reunir
aproximadament unes 15.000
persones al voltant dels seus di-
ferents espais.

Des de l’organització de l’O-
pen Day mostren a Línia Sant
Martí la satisfacció per com es va
desenvolupar la jornada i per la
quantitat de públic que va reu-
nir, ja que “demostra que l’Open
Day, no només es consolida,
sinó que cada edició atrau més
gent i aquesta ja s’ho agafa com
una cita referent”.

URBAN FESTIVAL
L’acte estrella de la jornada va ser
l’Urban Festival, que va aplegar
una programació multidisciplinar
en un solar en desús, a la cruïlla

dels carrers Àlava i Tànger, que va
reunir gastronomia, art i música
i va comptar amb la presència de
més de 5.000 persones. 

Al llarg del dia diversos ar-
tistes van fer una denúncia so-
cial sobre la situació que viu el
col·lectiu d’immigrants, la ma-
joria d’ells d’origen africà, del
Poblenou que viuen de recollir
ferralla.  Amb l’objectiu de fer
un crit d’alerta sobre la situació
que pateixen, el grup d’artistes
van pintar un gran mural per
homenatjar i reconèixer aquest
col·lectiu marginat.

L’Open Day ha tornat a ser un èxit. Foto: Victor Crespo

Nou èxit de l’Open Day 
del Poblenou Urban District

Redacció
SANT MARTÍ
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La lluita contra les desigualtats, la millora de l'espai públic i el foment de la participació ciutadana 
són alguns dels grans eixos de treball que es marca la federació d’associacions de veïns i veïnes

La FAVB ja té nou full de ruta
ASSEMBLEA/ La 44a assemblea de la
FAVB que es va celebrar al Centre Cultural
Teresa Pàmies de l’Esquerra de l’Eixample
el passat 9 d’abril va servir per aprovar el
nou pla de treball i per ratificar la nova
junta directiva, renovada després que al-
guns dels seus antics membres ara ocupin
càrrecs polítics institucionals. A més, la fe-
deració s’ha dotat d’uns nous estatuts
amb els quals vol posar al dia el seu fun-
cionament d’acord amb els valors dels
moviments veïnals.

Ana Menéndez, de l'AVV de la Satalia
(Montjuïc), que va agafar el relleu de Lluís
Rabell l’estiu de l’any passat, va ser ratificada
com a presidenta de la federació. Menén-
dez tindrà com a vicepresidents Joan Maria
Soler, de l’AVV Poblenou de Sant Martí, i Al-
bert Recio, de l’AVV Prosperitat de Nou Ba-
rris, mentre que Leonor Pérez, de l’AVV de
les Planes de Sarrià-Sant Gervasi, s’encarre-
garà de les funcions de vocal.

L’Ajuntament va ser present a l’assem-
blea per mitjà de l’alcaldessa Ada Colau i
del regidor Agustí Colom, que van partici-
par en la presentació i en la cloenda de
l’acte. Altres grups polítics municipals i en-
titats de tots els sectors, com la Confede-
ració d’Associacions Veïnals de Catalunya
(CONFAVC), el Consell de la Joventut de
Barcelona (CJB), la Coordinadora de Jubi-
lats o representants de Comissions Obre-
res també van ser a l’assemblea. 

CINC GRANS EIXOS DE TREBALL
Durant la jornada es va aprovar el pla de
treball de la federació, el seu full de ruta
més immediat. Aquest es vertebra sobre

cinc grans eixos de treball: la lluita per una
societat més igualitària; la recuperació d’un
model de ciutat més compacte, inclusiu,
solidari i sostenible; el compromís de tre-
ballar per impulsar la participació ciuta-
dana i la qualitat democràtica; l’aposta per
una economia verda, de compromís social
i que millori el benestar dels veïns; i el com-
promís de la federació de ser un dels
agents actius en l'evolució de la ciutat. A
més, es van aprovar diferents resolucions
sobre el model turístic, la defensa de la sa-

nitat pública i el compromís ciutadà per a
la millora de la qualitat de l’aire.

Durant els parlaments, els delegats veï-
nals van reconèixer la tasca del consistori
en la lluita contra la pobresa i en el debat
del model econòmic de la ciutat, però van
criticar el model de participació i van recla-
mar més presència en el procés participa-
tiu del Pla d’Acció Metropolità (PAM).

Per últim, la FAVB va anunciar la incor-
poració de dues associacions més al seu tei-
xit: l'Associació de Veïns i Veïnes de Sarrià
(que ja n’havia format part anteriorment) i
l'Associació de Veïns i Veïnes i Cultural el Sa-
natori, també de Sarrià-Sant Gervasi.

COOPERACIÓ/ Joan Maria Soler, vicepresident primer de
la FAVB, va formar part d’una delegació catalana que va
viatjar a Colòmbia entre el 27 d’abril i el 2 de maig per su-
pervisar l’actuació de l’empresa Terminals de Contenidors
de Barcelona (TCBuen) a Buenaventura, una ciutat de la
costa pacífica del país.

A banda de Soler, Michela Albarello, Tono Albareda  i
Amaia García (presidenta, vicepresident i coordinadora
de la Taula Catalana per Colòmbia), Tica Font (directora
de l'Institut Català Internacional per la Pau), Julián Arta-
cho (de l'Agència Catalana de Cooperació al Desenvolu-
pament), Gabriela Serra (diputada de la CUP al Parlament)
i Josep Maria Fisa (representant de l’Arquebisbat) van com-
pletar la delegació. 

Diferents organitzacions colombianes han denunciat
la suposada violació de drets humans que la companyia
hauria comès i que es recull en l’informe Setge a les co-
munitats. Els impactes d’una empresa catalana, Grup
TCBuen, a Buenaventura, Colòmbiaque una delegació co-
lombiana va presentar el juny de l’any passat. Es calcula
que un 80% de la població de la ciutat viu en la pobresa.

Buenaventura és un punt estratègic per a les expor-
tacions del país, legals i il·legals, i per això és un territori
en disputa constant de grups armats il·legals.

Defensant els drets humans al món:
l’exemple d’una expedició a Colòmbia CONVENI/El mes passat, la FAVB i l’ECOM, el moviment d’or-

ganitzacions de persones amb discapacitat física, van sig-
nar un acord de col·laboració a través del qual les dues en-
titats volen millorar la seva tasca al mateix temps que im-
pulsen els valors de la diversitat ciutadana i el treball en xar-
xa, clau per assolir objectius comuns d’interès col·lectiu.

Amb aquest conveni, les entitats intercanviaran ex-
periències i coneixements i treballaran plegades en la rei-
vindicació de la qualitat democràtica i en temes com la
mobilitat, el dret a l’habitatge o el procés de canvi cap a
una ciutat més inclusiva per a tothom.

Cap a una ciutat més
inclusiva per a tothom

veïns en línia

Ana Menéndez, que va 

assumir la presidència el 

juliol, ha estat ratificada al

capdavant de la federació

Foto: Javier Sulé

Un moment de la 44a assemblea de la FAVB. Foto: Twitter (@t_capdevila)

El periòdic dels veïns dels barris de Barcelona
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ENTREVISTA/La recentment ratifi-
cada presidenta de la FAVB, Ana
Menéndez, ens cita a primera hora
del matí a la Plaça del Sortidor, al
cor del Poble-sec, el barri al que
juntament amb el de la Satalia ha
dedicat tantes hores de la seva
vida. Ara és la ciutat sencera la que
l’ocupa. I té ganes de parlar-ne.

Com valora aquests primers me-
sos al capdavant de la FAVB?
Positivament, perquè la condició
que vaig posar quan vaig assumir
la presidència va ser que aquesta
fos molt col·legiada i molt com-
partida per la junta i puc dir que
està sent així. 

Està sent difícil rellevar Lluís Ra-
bell?
Sí, perquè és una persona d’una gran
talla política. I li hem de reconèixer
la feina immensa que ha fet per a la
FAVB. L’ha situat com un actor prin-
cipal de la ciutat amb el qual tothom
hi compta. 

A banda de la presidència més co-
ral que ha citat, en què es dife-
rencia la FAVB d’Ana Menéndez
de la de Lluís Rabell?
Bé, també creia que era necessari
que tornéssim a mirar cap endins,
que analitzéssim com tenim la casa
i que establíssim les línies estratè-
giques per millorar internament. El
Lluís ens havia projectat molt cap en-
fora, però de portes endins ens
hem de vertebrar millor i donar
molt més suport a les associacions,
que és la nostra principal raó de ser. 

I de portes enfora, dels cinc eixos
de treball que s’ha marcat la FAVB
per a aquesta nova etapa quin és
per a vostè el més prioritari?
El de les desigualtats socials. Tenim
una ciutat molt més desigual del que
era. Tenim problemes seriosos en te-
mes d’habitatge, d’atenció social, de
gent gran, d’infància... I volem que
en aquest mandat i en aquest PAM
que ara s’està definint es posi so-
bretot l’accent en aquest àmbit.

Parlant d’aquest nou mandat,
com veu l’acció del govern d’Ada
Colau fins ara?
Encara feble, a causa de la situació
de feblesa política en què ha estat.
Però sembla que tot plegat ara
canviarà. Amb el pressupost que fi-
nalment s’ha aprovat ja tenim un
instrument per poder tirar enda-
vant molts projectes que estan
aturats. I esperem que amb l’a-
nunciada estabilitat, fruit de l’a-
cord amb el PSC, la ciutat sigui molt
més governable que fins ara.

Li he sentit criticar en alguna oca-
sió la falta de presència d’alguns
regidors en certs districtes. Con-
tinua sent així?
Malauradament sí, perquè han
d’assumir tanta feina... Esperem
que ara hi hagi un repartiment de
responsabilitats més equilibrat i
que atengui precisament una de les
necessitats que històricament ha
reivindicat la FAVB: la descentralit-
zació del govern municipal. Els
Districtes continuen sent uns ins-
truments purament administra-

tius. Cal tenir clar que, si no se’ls
dóna poder real, la política de pro-
ximitat és impossible.

Vostè és pianista de professió.
Quina altra tecla creu que no ha
tocat bé el govern fins ara?
[Somriu]. La de la participació. És una
tecla sensible i crec que encara està
desafinada. S’ha d’ajustar.

Vostès reclamen més i millor par-
ticipació, però el Decidim Barce-
lona ha registrat xifres força po-
bres. Què falla?
Tenim un problema de manca de
confiança generalitzada envers les
institucions, un individualisme so-
cial instal·lat que és difícil de trencar
i una conciliació impossible de la
vida laboral i quotidiana amb els ho-
raris que tenim plantejats. 

No ha faltat promoció del procés
per part de l’Ajuntament?
Jo crec que s’ha fet un esforç im-

portant de promoció. El que passa
és que l’Ajuntament s’ha trobat
amb el que nosaltres ens trobem
contínuament: costa molt que la
gent participi.

Durant aquests mesos se’ls ha
sentit poc criticar el govern. Els
està sent difícil mantenir l’esperit
crític amb un executiu que senten
més afí que l’anterior?
Cada cop que ens reunim amb el
govern és per criticar-lo. Sí que és
cert que hi ha més afinitat i que el
d’ara ens el sentim més proper, però
la veritat és que continuem posant
el dit a la llaga, demanant millores
i exigint canvis. Com no pot ser d’al-
tra manera.

Els genera contradiccions?
No gaires, la veritat. El sentit de ser
de la FAVB continua sent, com sem-
pre, aquest paper crític. Això sí, tam-
bé constructiu.

per Arnau Nadeu

“Si no es dóna poder real als Districtes, 
la política de proximitat és impossible”

REIVINDICACIÓ/ La Plataforma
d'Afectats per la Hipoteca (PAH),
l'Aliança contra la pobresa ener-
gètica (de la qual forma part la
FAVB) i l'Observatori dels Drets
Econòmics, Socials i Culturals
(DESC) han sumat forces per en-
cetar una campanya pública en
defensa de la Llei 24/2015 del Par-
lament, la ILP de l’Habitatge. Es
pot donar suport a la iniciativa a
http://ilphabitatge.cat/ca/.

Recentment, el govern es-
panyol en funcions ha portat al
Tribunal Constitucional dos ar-
ticles relatius a lluitar contra l’e-
mergència social, tot i que final-
ment no s’impugnaran els punts
sobre la pobresa energètica.

Sumant forces 
per defensar la 
ILP de l’Habitatge

DEMANDES/ Falten dos mesos perquè
s’aprovi el Pla d’Actuació Municipal (PAM)
per a aquesta legislatura, el document
que marca les línies mestres de l’acció de
govern, i la FAVB ha volgut subratllar els
12 punts que, segons la federació, han de
ser imprescindibles en aquest full de ruta.

En primer lloc, la FAVB reivindica un
nou model de participació, més eficient i
obert a tothom. A més, insta a resoldre els
grans processos urbanístics (com les Glò-
ries, l’Eix Sagrera-Sant Andreu o el trasllat
de la Model) i a impulsar millores en el petit
urbanisme. També reivindica la construc-
ció d’equipaments que serveixin per en-
fortir els barris, incidint en l’ensenyament
(vol eliminar els barracons) i en la creació
de centres cívics, de lleure i esportius.

L’habitatge també és un dels punts
clau, amb la demanda de polítiques que
acabin amb els desnonaments, alhora que
es demana un pla de lluita contra les des-
igualtats, l’atur i el deteriorament de les
condicions laborals. A més, l’elaboració de
polítiques de gènere (la FAVB apunta que
hi ha més dones pobres que mai) i una mi-
llora en la convivència inclusiva són dues
reivindicacions més de caràcter social.

La regulació turística, aconseguint que
els veïns recuperin el benestar que havien
tingut, és una altra de les demandes. La
FAVB també demana millores referents al
medi ambient i al transport públic, que es
defensi el dret a una educació i una sanitat
pública i de qualitat i, finalment, que la cul-
tura estigui a l’abast de tothom.

Els veïns posen deures a l’Ajuntament:
més participació i més equipaments

Ana Menéndez / presidenta de la Federació d’Associacions de Veïns i Veïnes de Barcelona (FAVB)

TROBADA/ A finals del mes pas-
sat, l’Associació de Veïns i Veïnes
del Barri Gòtic va celebrar els dos
anys de la seva iniciativa #Fem-
Plaça amb una nova d’aquestes
trobades al cor de Ciutat Vella, a
la plaça Sant Miquel. 

Amb aquestes trobades, que
se celebren periòdicament, l’en-
titat vol recuperar els espais pú-
blics com a lloc de convivència,
animar la gent a tornar a baixar
a les places i als carrers.

En aquesta ocasió, l’AVV Ba-
rri Gòtic va denunciar que la
plaça està actualment “partida en
dos”, que les terrasses estan molt
més esteses i que cada cop està
més pensada per a l’aparcament.

L’AVV Barri Gòtic
celebra els 2 anys
de #FemPlaça

PARTICIPACIÓ/ Entre el 15 i el 17
d’abril, Can Ricart va ser l’escena-
ri de les jornades Cooperem per fer
ciutat, organitzades per l’Eix Pere
IV, tres dies d’activitats que van ser-
vir perquè els veïns decidissin
com volen que sigui l’Eix Pere IV.

La gran activitat del primer
dia va ser una taula rodona sobre
cultura i creació i posteriorment
es va projectar el documental
¿Abandonado?. Dissabte 16, la
cooperativa LaCol va impulsar un
espai obert de participació i es va
parlar sobre el moviment coo-
peratiu a la ciutat i sobre el paper
de l’administració, mentre que
diumenge es va fer una ruta his-
tòrica pel carrer Pere IV.

Can Ricart bull 
amb ‘Cooperem
per fer ciutat’

veïns en línia

El periòdic dels veïns dels barris de Barcelona
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Les Festes de Primavera del
Clot-Camp de l’Arpa ja s’apro-
pen, i l’Eix Clot ja ha preparat tot
un seguit d’activitats per dina-
mitzar el barri. 

L’endemà de l’inici de les
festes, el dissabte dia 21, l’asso-
ciació celebrarà el MostraTa-
pes, una cercavila que, a imatge
i semblança d’una xaranga, re-
correrà vuit bars del barri, on els
participants podran tastar una
tapa i una beguda especial.
Aquest acte s’emmiralla en el que
ja va celebrar l’eix el dia d’abans
de la Porkada, organitzada a
principis d’any, on hi van pren-
dre part unes 80 persones. Una
xifra que des de l’Eix Clot espe-
ren “superar” en aquesta edició
per tal d’apropar-se als dos cen-
tenars. De fet, són optimistes, ja

que consideren que si al gener hi
van participar una vuitantena de
persones, ara amb el bon temps
l’assistència podria ser major. 

Aquesta cercavila servirà per
escalfar motors per a l’endemà,
quan se celebri la Mostra de
Comerç, a l’avinguda Meridiana
amb Rogent. Hi haurà una cin-
quantena de parades, a més de
promocions, espectacles i ani-
mació per a tota la família. 

Els dies 28 i 29 de maig, se-
guidament, l’Eix Clot posarà el
seu granet de sorra al Mercat So-
lidari del Clot, un esdeveniment
que se celebrarà davant del mer-
cat del barri i al parc del Clot i
que servirà per recaptar diners
per a projectes solidaris. En con-
cret, l’eix col·laborarà mitjançant
vals de compra. I ja de cara al 3
de juny, l’associació farà la seva
desfilada de moda. 

La música, protagonista dels actes de l’Eix Clot. Foto: EC

L’Eix Clot prepara una 
xaranga per vuit bars del barri
» L’acte es farà dissabte dia 21 en el marc de les Festes de Primavera
» L’entitat celebrarà la seva Mostra de Comerç l’endemà a la Meridiana

Posen en venda Diagonal 
Mar per 500 milions d’euros

VENDA4El centre comercial Dia-
gonal Mar està en venda. L’em-
presa estatunidenca Northwo-
od, propietària del centre, vol
vendre’s la superfície per 500
milions d’euros, tal com va avan-
çar a principis de setmana el dia-
ri Expansión. Segons aquest ro-
tatiu, ja hi hauria un possible
comprador, el grup holandès
Unibail-Rodamco, que també és
propietari de La Maquinista i el
centre comercial de Glòries. 

Northwood va agafar les reg-
nes de la superfície fa un parell
d’anys, quan estava en mans d’A-

vestus Capital Partners, a la qual
va pagar una suma d’entre 150 i
160 milions d’euros.

El centre té una superfície
d’uns 90.000 metres quadrats i
dóna feina a 3.000 persones de
prop de 200 comerços que hi
aplega. De fet, aquest és el centre
comercial més gran de tot Cata-
lunya. Tanmateix, no tota la su-
perfície està en venda, tot i que sí
la majoria. Es tracta de 60.400
metres quadrats i 4.800 places
d’aparcament distribuïdes en cinc
plantes subterrànies. Els metres
quadrats restants són d’Alcampo. 

Estudi | Demostren l’impacte dels grans supermercats al petit comerç
Segons un estudi de l’Institut d’Economia de Barcelona (IEB), l’aparició de grans supermercats 

comporta la desaparició de fins el 30% de les petites botigues d’alimentació dels seus voltants durant 
els següents quatre anys. L’informe se centra en diferents casos de l’Estat espanyol entre els anys 

2003 i 2011, i ha estat elaborat gràcies a un programa impulsat per l’Obra Social ‘la Caixa’. 

Redacció
EL CLOT

El Mercat del Clot s’afegeix 
a la campanya ‘Mercats Verds’

SOSTENIBILITAT4El Mercat del
Clot s’ha afegit a la campanya
Mercats Verds, conjuntament
amb els de la Concepció –Ei-
xample– i el d’Horta, en la qual
ja hi eren altres com ara el de la
Llibertat, a Gràcia. L’acte de
presentació va tenir lloc al de la
Concepció el passat dimecres 4
de maig, on van assistir els pre-
sidents dels tres mercats, el re-
gidor de Comerç, Agustí Co-
lom, i Isaac Albert, diputat de-
legat de Comerç a la Diputació. 

L’acte va servir també per
presentar una nova edició de la
Setmana Internacional dels

Mercats, l’Estima el teu mercat,
que es durà a terme entre el 15
i el 31 d’aquest mes de maig. Per
aquesta raó, es van fer tastets de
les activitats programades per a
la setmana, com ara tallers de
cuina relacionats amb produc-
tes ecològics i de proximitat. 

Per altra banda, de cara al
pròxim 5 de juny tindrà lloc el
setè Congrés de Mercats Muni-
cipals al centre cívic Francesca
Bonnemaison, durant el qual
també es parlarà sobre la im-
portància dels aliments frescos
i de proximitat, molt en la línia
del programa de Mercats Verds. 

La presentació va comptar amb actuacions en directe. Foto: Mercats BCN

Satisfacció a Encants Nous
amb la seva segona desfilada
MODA4L’Eix Comercial En-
cants Nous va celebrar dissabte
passat la seva segona desfilada
de moda al poliesportiu de l’es-
cola Vedruna Immaculada del
carrer Dos de Maig, molt a prop
dels Jardins d’Encantsnous, on
en un principi s’havia de celebrar
la passarel·la. 

El canvi va respondre a les
previsions meteorològiques, que
pronosticaven pluja per a dis-
sabte al migdia, quan es va ce-

lebrar l’acte. Sigui com sigui, la
passarel·la de moda va tenir
“un gran èxit de públic”, se-
gons l’associació. A la cita van
participar 13 botigues que van
mostrar les seves últimes pro-
postes de cara a la temporada de
primavera i estiu. 

D’aquesta manera, els co-
merciants de l’associació van
poder mostrar els seus articles,
els quals es poden adquirir a les
botigues properes. 
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La Diputació de Barcelona vol
mantenir una relació paritària i
respectuosa amb l'autonomia
dels municipis de la seva de-
marcació. Per això s'han posat en
marxa les Meses de concerta-
ció, la fórmula que permet un
pacte bilateral entre la mateixa
Diputació i cadascun dels 310
municipis barcelonins –excepte
la ciutat de Barcelona, que en
queda al marge–, per determinar
quines són les seves prioritats in-
versores per a aquest mandat
municipal. La inversió prevista,
detalla l’ens provincial, és de 305
milions d'euros. 

La Diputació, com a impul-
sora de la vocació municipalista,
ha promogut que les reunions
de les meses de concertació no
només tinguin lloc a la seu ins-

titució, sinó que també es rea-
litzin arreu del territori.

ÀMBITS DE COOPERACIÓ
Les Meses de concertació per-
metran detectar quines són les
preferències de cada municipi i
quins ajuts econòmics els ator-
garà la Diputació. La prioritat és
potenciar noves inversions al te-
rritori que fomentin la diversifi-
cació econòmica.

Amb tot, la despesa corrent
continua sent un dels altres àm-
bits de cooperació de la Xarxa de
Governs Locals 2016-2019, que
també aposta pel manteniment
i reposició d'inversions, la pres-
tació de serveis públics i la ga-
rantia de la cohesió social.

Cadascun dels 310 ajunta-
ments han pogut presentar fins a
cinc sol·licituds. Un cop tramitades
les peticions, la Diputació de Bar-
celona valora tècnicament la via-
bilitat dels projectes locals, abans
de convocar la Mesa de concer-

tació entre la presidenta de la
corporació, Mercè Conesa, el vi-
cepresident primer, Dionís Guite-
ras, i l'alcalde de cada municipi.

DISTRIBUCIÓ
Amb l'objectiu de garantir una mi-
llor aplicació dels recursos públics
a les necessitats de tots els ciu-
tadans, i de donar resposta a la re-
alitat asimètrica del territori, els
criteris per distribuir els imports
entre els diferents municipis han
estat determinats pel nombre
d’habitants, la capitalitat i el te-
rritori, entre d'altres criteris.

La Diputació també ha tingut
en compte la previsió d'assoli-
ment dels objectius marcats i de les
seves necessitats, així com el fet
que aquests projectes satisfacin les
necessitats dels municipis amb
els menors costos possibles. 

Finalment, també s'han con-
siderat els projectes mancomu-
nats o que s'impulsin entre di-
verses administracions.

Invertint al territori
» La Diputació de Barcelona destinarà 305 milions d’euros al conjunt de municipis barcelonins

» L’ens provincial pactarà amb cada ajuntament quines són les seves prioritats d’inversió

Redacció
BARCELONA

Durant l’anterior mandat, la Diputació va impulsar la reforma del pont de Sant Quirze de Besora, sobre el riu Ter. Foto: Diputació de Barcelona

AJUDES4Les Meses de con-
certació, juntament amb els Ca-
tàlegs de serveis, els Programes
complementaris i altres instru-
ments, són les eines que estruc-
turen el Pla "Xarxa de Governs
Locals 2016-2019". A través d’a-
quest programa, la Diputació
de Barcelona desplega l'exercici
de les seves competències amb
la voluntat de prestar un suport
integral als governs locals, però
també centrada en les perso-
nes i en l'aposta per la diversifi-
cació econòmica del territori.

D'aquesta manera, la garantia
de la cohesió social, el foment de
la diversificació econòmica del te-
rritori, l'aposta pel compliment
dels principis de transparència i
bon govern, i la promoció de l'e-
quilibri territorial són els princi-
pals objectius. En aquest sentit, la
Diputació aposta per reforçar la
cooperació i l'assistència local
en favor dels petits municipis i
d'aquells altres que, per qües-
tions geogràfiques o demogràfi-
ques, compten amb unes carac-
terístiques especials. 

Suport integral

@diba
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Rússia arrasa en el Mundial 
de Gimnàstica de la Mar Bella
GIMNÀSTICA4El pavelló de la
Mar Bella va acollir els passats
dies 5, 6, 7 i 8 de maig el Cam-
pionat del Món de Gimnàstica
Estètica, una cita que va aplegar
prop d’un miler d’esportistes
de tot el món. Pel que fa als re-
sultats, va ser Rússia el país
que més medalles va obtenir, se-
guit dels bàltics. 

De fet, els equips russos Ex-
pressia i Madonna van quedar

en primera i segona posició,
respectivament, en la categoria
Sènior de la competició. Pel que
fa a altres categories, cal desta-
car el triomf a Júnior de les
russes Victoria, seguides dels
finlandesos de l’Ovo Team i el
Minetit Junior. 

El Consell de l’Esport Esco-
lar, amfitrió del campionat, va
valorar l’esdeveniment de ma-
nera “sensacional”. 

El Júpiter cau contra el Peralada
en l’últim partit a casa de la lliga
FUTBOL4El Júpiter va tancar la
lliga com a local el cap de setma-
na passat amb una derrota per un
gol a dos contra el Peralada. Tot
i la gran arrencada gris-i-grana,
refermada amb un golàs de Jonàs
des de fora de l’àrea, el Peralada
va aconseguir donar la volta al
marcador gràcies a dues dianes
on la defensa local hauria pogut
fer alguna cosa més. Tot i la de-
rrota, jugadors i afició van fer pin-
ya al final del partit. 

Amb aquest resultat, el Jú-
piter cau a la desena posició de
Tercera, amb 50 punts, i jugarà
l’últim partit de lliga diumenge
a domicili contra el Manlleu.

EL MARTINENC APUNTA ALT
Per la seva banda, el Martinenc
va aconseguir una gran victòria
a l’Escala per 0 a 3 que el permet
somniar encara a assolir les pla-
ces d’ascens, ja que encara té op-
cions matemàtiques. 

Carles Castillejo i Enka Viñas
van córrer més que ningú per
adjudicar-se la victòria a la quar-
ta edició de la Cursa DiR - Guàr-
dia Urbana que es va celebrar el
passat diumenge i que va aple-
gar més de 9.000 atletes en un
dia plujós.

L’avinguda Diagonal va ser
l’escenari principal d’aquesta
prova, que com ja és habitual va
oferir dues distàncies, 5 i 10
quilòmetres. El palau de Pe-
dralbes va ser el punt de sortida
dels atletes, que van desfilar en
sentit mar, van agafar un petit
desviament per evitar la plaça de
les Glòries i van continuar en-
davant fins a la plaça de Llevant,
on van girar pel carrer Taulat
fins a arribar al passeig de Gar-
cia Fària, on hi havia la meta.

L’atleta viladecanenc va con-
firmar la seva condició de favo-
rit i va completar el recorregut

sota la pluja en 30 minuts i 30
segons. D’aquesta manera, Cas-
tillejo afegeix el seu nom al pal-
marès de la cursa, on figuren
atletes com Roger Roca, Josep
Lluís Blanco i Mostafa Bensli-
mane. Manuel Salvador i Juan
Manuel Álvarez van acompan-
yar Castillejo al podi.

Per la seva banda, Viñas va
confirmar el seu bon moment de
forma i va revalidar la victòria de
l’any passat. L’atleta de l’equip
DiR Run with us va aturar el
cronòmetre en 37 minuts i 14 se-
gons, per davant de Montse Ca-
razo i de Cristina Selva, segona
i tercera respectivament. 

Una imatge del podi de la categoria masculina. Foto: CDGU

Castillejo i Viñas guanyen la 
4a Cursa DiR - Guàrdia Urbana

Redacció
SANT MARTÍ

Atletisme | La pluja no desllueix la quarta cursa Besòs-Maresme
Més de 700 alumnes de les escoles del Besòs i el Maresme van participar dissabte passat en la 

tradicional cursa escolar del barri. Malgrat la pluja, els escolars van recórrer el circuit de la rambla
Prim, entre els carrers Cristòfol de Moura i Llull. En la competició van participar alumnes de set escoles

del barri i va estar organitzada per l’escola Eduard Marquina en el marc del projecte Joves Solidaris. 
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AGENDA    UINZENALQ
AVUI DIVENDRES 13 DE MAIG
20:30 El grup Jarks, tercers a la darrera edició

de l’Oh Happy Day de TV3, presenten el seu
últim disc, 4x4, a Razzmatazz. 

DIJOUS 19 DE MAIG
10:00 Conferència sobre les antigues Consti-

tucions catalanes, una primera xerrada sobre
l’Avantprojecte de Constitució Catalana i els
seus referents en el passat. / Casal de Barri Vila
Olímpica. 

DIJOUS 19 DE MAIG
Tot el diaArriba el Microsoft DevOps Open Sour-

ce Azure Day, amb tallers i activitats relacio-
nades amb la tecnologia digital, internet i la
informàtica en general. Entrada gratuïta. / Cam-
pus de Comunicació de la UPF. 

FINS AVUI
Matí-Tarda Exposició Déjame ser yo, el resul-

tat d’un taller que l’àrea d’Educació de Pho-
tographic Social Vision ha dut a terme amb
adolescent per treballar amb la narrativa per-
sonal a través de la fotografia. / Centre cívic
Besòs.

FINS AL 27 DE MAIG
Matí-Tarda Les coses de la vida, una mostra de

Víctor Casanovas, especialitzat en el grafiti
urbà. / Casal de Barri Poblenou. 

DIJOUS 19 DE MAIG
17:30 El racó dels pares. Primeres passes. Taller

Quin berenar més animal!, a càrrec d’As-
sumpta Mercader, per a infants d’entre sis me-
sos i tres anys. / Biblioteca Poblenou. 

DIVENDRES 20 DE MAIG
17:30 Lletra Petita. El racó dels pares. Primeres

passes. Narració Què t’explico, bebè?, a càrrec
de Gina Clotet, per a infants entre sis mesos
i tres anys i els seus progenitors. / Bibliote-
ca Xavier Benguerel. 

DIMECRES 25 DE MAIG
14:00 El Consell de l’Esport Escolar acull a la Mar

Bella el campionat de Catalunya de korfbal.

CULTURA INFANTIL ESPORTSEXPOSICIONSTALLERS

Sac de rondalles. Activitat a càrrec de
Dídac Micaló i adreçada a nens i nenes
d’entre dos i quatre anys. / Biblioteca
Sant Martí. 

Narració
Treure’s contes del barret

Dm. 17 de maig a les 18:00

Xerrada sobre els “crims econòmics”
perpetrats contra la humanitat, a cà-
rrec de Marcel Cano, professor de Fi-
losofia de la UB. / Casal de Barri Vila
Olímpica. 

Xerrada sobre
“crims econòmics”

Dm. 17 de maig a les 19:00

Presentació del festival amb una pro-
gramació de tallers i projeccions de
pel·lícules relacionades amb el món del
còmic i el manga. / Biblioteca El Clot-
Josep Benet. 

B-Anime 
Film Festival

Demà ds. 14 de maig

El Municipal d’Esports de Manlleu
serà l’escenari de l’últim partit de lli-
ga regular del Júpiter. 

Partit de futbol
Manlleu-Júpiter

Dg. 15 de maig
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